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                                                          Zápisnica   č.1/2017 
                        z  riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo   

                                  dňa 13.03.2017 o 17,00 v zasadačke OcÚ 

                                                       v   Ratnovciach 
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Zápisnica    z riadneho zasadnutia  Obecného zastupiteľstva  konaného dňa 13.03.2017  

o 17,00   v zasadačke Obecného úradu v Ratnovciach. 

 

 

Prítomní:    Štefan Tvaroška,  Ivana Balleková ,  Martin Homola, Štefan Vavro,

                         Milan  Boďo, Roman Vavro, JUDr.Andrej Petrík  kontrolórka obce Ing.     

                         Ivana Thomová 

  

    

Rokovanie obecného zastupiteľstva zahájil starosta obce p. Peter Gogol. Privítal všetkých 

prítomných  na dnešnom zasadnutí OZ. Starosta obce  konštatoval, že na rokovaní sú prítomní 

všetci poslanci obecného zastupiteľstva, čím je OZ uznášaniaschopné. Ďalej starosta 

oboznámil prítomných poslancov s programom zasadnutia OZ, ktorý poslanci obdržali na 

pozvánkach. Dodal a doplnil ešte:  

- MŠ - školné a réžia - zmena VZN. 

- Stavanie mája, Deň matiek 

Ďalej o doplnenie programu požiadal : Štefan Vavro 

      -    Parkovanie áut v obci, oprava mostov v obci pri Sučičovi a pri Dušanovi Bírešíkovi   

           a časté vypaľovanie káblov v rómskej osade. 

Dnes prišli  ešte dve žiadosti : 

- Žiadosť o prenájom KD na cvičenie . 

- Žiadosť o odpredaj pozemku. 

 

Za overovateľov zápisnice určil starosta obce poslancov : Milan Boďo a Štefan Tvaroška 

 

O programe zasadnutia dal starosta hlasovať. 

Všetci prítomní poslanci v počte 7 jednomyseľne hlasovali za predložený program. 

 

Program:   
 

1.Kontrola uznesení z minulého OZ.  

2.Žiadosť  o osadenie zrkadla - výjazd motorových vozidiel. 

3.Hospodárenie obce za 4.štvrťrok 2016. 

4.Žiadosť o posúdenie /výmena dverí na pož. zbrojnici a podlaha na OcÚ/. 

5. Žiadosť o povolenie na  uloženie sietí  v k.ú. obce Banka Ing. M.Adamča . 

6.Otvorenie ÚPN obce Ratnovce  zmeny a doplnky  č.1/2016 - informácia. 

7. Zámer odkúpenie parcely č.264/45, cena za 1m2/1€. /doriešenie chodníka/ 

8.Určenie platu starostu. Priemerná mzda v NH SR za rok 2016 bola 912,-€  

9.Rôzne. 

- MŚ- školné a réžia zmena VZN. 

- Stavanie mája, Deň matiek 

- Parkovanie áut v obci, oprava mostov v obci pri Sučičovi a pri Dušanovi Bírešíkovi   

 a časté vypaľovanie káblov v rómskej osade. 

- Žiadosť o prenájom KD na cvičenie . 

- Žiadosť o odpredaj pozemku. 

 

 

K bodu č.1 
 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie z minulého OZ sa plnia.  



 3 

 

 

K bodu č.2 

 

Starosta prečítal žiadosť p. Adriany Sigetovej o osadenie zrkadla na štátnu cestu. 

Poslanci o tejto žiadosti diskutovali a zhodli sa, že uvedenú žiadosť treba adresovať na  

TTSK správa ciest Trnava, ktorá je správcom štátnej cesty II/507 . Obec spravuje len miestne 

komunikácie. 

 

K bodu č.3 
 

Pracovníčka obce predložila a prečítala  hospodárenie obce  za 4. štvrťrok 2016. 

Poslanec Milan Boďo sa spýtal ako je to s platbami za rybárske lístky. Pracovníčka obce 

predložila evidenciu rybárskych lístkov. Platby za rybárske lístky sa vedú v položke o  

správnych poplatkoch. 

U z n e s e n i e  č. 1/2017 z  prítomných poslancov 6 schvaľuje  hospodárenie obce za 4. 

štvrťrok 2016  bez  výhrad  a berú na vedomie hospodárenie obce . 1 poslanec sa zdržal 

hlasovania /M.Homola/  

 

 

K bodu č.4 
 

Starosta obce povedal, že návrh poslanca M.Boďu  ste mali v materiáloch na zasadnutie  

- zateplenie stropu v požiarnej zbrojnici. Po diskusii prijali  toto 

U z n e s e n i e  č. 2/2017 z  prítomných poslancov 3 boli za zateplenie /Boďo, Petrík 

Tvaroška/ 3 proti /Vavro Š. Vavro R., Balleková/ a 1 sa zdržal. /Homola/ 

Zateplenie stropu nebolo schválené 

- výmena kovovej brány v  požiarnej zbrojnici. Po diskusii, že plechová brána je ešte dobrá  

prijali poslanci : 

U z n e s e n i e  č. 3/2017 z  prítomných poslancov 3 boli za výmenu brány /Boďo, Tvaroška, 

Petrík/ 2 proti /Vavro Š. Vavro R./ a 2 sa zdržali./Homola, Balleková/ Výmena brány nebola 

schválená. 

- vymeniť koberce na úrade za plávajúcu podlahu . Po diskusii sa poslanci zhodli, aby obec na 

stránke zverejnila výmenu podláh na OcÚ. 

U z n e s e n i e  č.4/2017 z  prítomných poslancov 6 súhlasí s výmenou kobercov za 

plávajúcu podlahu a 1 sa zdržal hlasovania /M.Homola/ 

 

 

K bodu č.5 
 

Starosta prečítal žiadosť p. Ing. Martina Adamču   o povolenie na uloženie inžinierskych sietí, 

elektrina, voda a plyn a to parc. č. 2100/91,  2100/90 a 2100/87 k.ú. Banka vo vlastníctve 

obce Ratnovce 

U z n e s e n i e  č. 5/2017 všetci prítomní poslanci jednomyseľne v počte 7 schvaľujú  

uloženie inžinierskych sietí, elektrina, voda a plyn na parcely  vo vlastníctve obce Ratnovce  

a to: 2100/91,  2100/90 a 2100/87 k.ú. Banka. Žiadateľ na vlastné náklady zabezpečí 

zameranie skutkového stavu uloženia inžinierskych sietí  na základe ktorého bude zapísané 

vecné bremeno do LV 
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K bodu č.6 
 

Otvorenie ÚPN obce Ratnovce  zmeny a doplnky  č.1/2016 . Starosta obce povedal, že 

mapové podklady ako aj textovú časť sme vám poslali. Už sme dostali  skoro všetky 

vyjadrenia .Výhrady sa riešia v lokalite Pod Prešovňou a ešte p. Bajzík si musel dať 

vypracovať štúdiu spolu so strategickým dokumentom, vypracovaným v zmysle zákona č. 

24/2006 Z. z. o posudzovaní vplyvov na životné prostredie a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov. Čakáme ešte  na tieto vyjadrenia. 

K bodu č.7 
Starosta obce oboznámil poslancov o možnosti odkúpenia parcely č. 264/45 o výmere 861m2 

od súčasných vlastníkov a prevedenie do majetku obce z dôvodu rekonštrukcie chodníka 

nachádzajúceho sa na uvedenej parcele evidovanej na LV 1128                                          

U z n e s e n i e  č. 6/2017 
Všetci prítomní poslanci v počte 7 jednomyseľne schvaľujú zámer odkúpenia parcely č. 

264/45 nachádzajúcej sa  na LV 1128  k.ú. Ratnovce od predávajúcich spoluvlastníkov v 

celkovej výmere 861 m2 

U z n e s e n i e  č. 7/2017 
Všetci prítomný poslanci v počte 7 jednomyseľne schvaľujú kúpnu cenu 1€/m2 za parcelu 

č.264/45 LV 1128 nachádzajúcej sa v k.ú. Ratnovce 

U z n e s e n i e  č. 8/2017 
Všetci prítomný poslanci v počte 7 jednomyseľne schvaľujú vypracovanú kúpnu zmluvu 

uzatvorenú s predávajúcimi spoluvlastníkmi parcely č. 264/45 LV 1128 k.ú. Ratnovce a 

obcou Ratnovce a zároveň poverujú starostu k jej podpisu. 

 

K bodu č.8 
Tak ako každý rok po zverejnení priemernej mzdy v NH sa musí na obecnom zastupiteľstve 

prerokovať plat starostu. Priemerná mzda v NH SR za rok 2016 bola 912,-€ , / plat starostu je  

priemerná mzda v NH SR x násobok koeficientu 1,98 pre počet obyvateľov od 1001-3000/. 

Poslanci vzali na vedomie zákonné zvýšenie platu. K základnej zložke platu bude vyplácaná 

mesačná odmena v zmysle uznesenia č. 44/2016  

 

 

K bodu č.9 rôzne: 
Starosta obce prečítal návrh  VZN č.1/2017 o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú 

úhradu výdavkov v materskej škole v zriadovateľskej pôsobnosti obce Ratnovce. 

V súčastnosti prispievajú rodičia na školné 10,-€ návrh je na 13,-€ 

Zároveň je v navrhovanom VZN platenie réžie denne 0,30€. 

U z n e s e n i e  č. 9/2017  všetci prítomní poslanci jednomyseľne schvaľujú  návrh VZN 

č.1/2017o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov v materskej 

škole v zriadovateľskej  pôsobnosti obce Ratnovce školné na 13,€/mes. a dennú réžiu na 

0,30.-€/deň na jedno dieťa.  

 

 

Stavanie mája sa uskutoční 30.04.2017 o 18,00hod pred OcÚ. Vystúpi hudobná skupina 

z Piešťan a Ratnovské Spievanky. 

 

Deň matiek sa uskutoční v nedeľu 14.05.2017  o 15,00hod. Vystúpi folklórny súbor 

„Jaročan“. Občerstvenie chlebík zákusok a káva, víno. 
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Poslanec Štefan Vavro poukázal  na parkovanie áut v obci, na obecných cestách a 

pozemkoch, o potrebe  opravy mostov v obci pri Sučičovi a pri Dušanovi Bírešíkovi   

 a spýtal sa ako riešiť časté vypaľovanie káblov v rómskej osade. 

Poslanci po diskusii sa zhodli, že v sobotu 18.03.2017 o 8,30 sa zídu pred OcÚ a urobia si 

prehliadku  po obci a  následne vydajú stanovisko ako riešiť tieto návrhy.  

 

Žiadosť o prenájom KD na cvičenie si podala pani Lucia Toth, Kukureliho 9, Piešťany 

Na prenájom sály KD v Ratnovciach na skupinové kruhové cvičenie vždy v utorok v čase od 

17,30 hod do 18,30 hod. 

Poslanci diskutovali, že cvičenie už prebieha 2x v týždni a osvedčilo sa, je záujem tak nech sa 

cvičí ďalej za tých istých podmienok. 

U z n e s e n i e  č. 10/2017  všetci prítomní poslanci jednomyseľne schvaľujú  prenájom KD 

za poplatok 3,-€/1 hod. na  skupinové kruhové cvičenie. 

 

Žiadosť o odpredaj pozemku p. Miloša Minaroviech prečítala pracovníčka obce. 

Poslanci sa zhodli, že žiadosť bola predložená tesne pred programom a budú sa ňou zaoberať 

až na budúcom OZ. 

 

   

Týmto starosta  ukončil pracovné zasadnutie a poďakoval za účasť. 

 

Overovatelia: Milan Boďo :........................      

          

                       Štefan Tvaroška....................... 

  

                                                                                      Peter Gogol 

                                                                                      starosta obce  

 


